
Protokół z XIX posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 27.04.2021 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.33. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Dzielnicy. 

4. Ustalenie lokalizacji nasadzeń drzew w ramach programu „Drzewa dla każdej dzielnicy” (z 

udziałem ekspertów Fundacji Krajobrazy). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Czechów 

Północny za okres od 01.01.2020 do 31.01.2020 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy Czechów Północny za rok 2020. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca Rady otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 14 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w zał. nr 1.  

 

Ad.2) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy po wniesieniu poprawek są uwagi do protokołu  z 

XVII posiedzenia Rady. Uwag nie było. Protokół z XVII posiedzenia Rady przyjęto jednogłośnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XVIII posiedzenia Rady. 

Uwag nie było. Protokół z XVIII posiedzenia Rady przyjęto glosami: 13 za, 0 przeciw, 1 

wstrzymujący się. 

 

Ad.4) Na posiedzenie Rady nie dojechał ekspert z Fundacji Krajobrazy. W związku z powyższym 

program „Drzewa dla każdej dzielnicy” przedstawił pan Bartosz Niewiadomski. Program przewiduje 

posadzenie na jesieni 20-40 drzew w każdej dzielnicy Lublina. Nasadzenia mają być w formie 

skupiska (zagajnik lub aleja). Dodatkowo Fundacja Krajobrazy posadzi po 1 drzewie w każdej 

dzielnicy w ramach działań edukacyjnych.  

Członkowie Rady zgłosili kilka lokalizacji nasadzeń: przy stacji trafo od ul. Koncertowej (działka 

19/3 i 1/8), skrzyżowanie ul. Koncertowej i Zelwerowicza (32/8), na parkingu przy ul. Harnasie 10 

(32/2), pomiędzy ul. Zelwerowicza a pętlą autobusową na ul. Paderewskiego, przy wjeździe z ul. 

Paderewskiego w ul. Śliwińskiego, pomiędzy ul. Symfoniczną a ul. Szwajcarską, wzdłuż alejki 

pomiędzy Szkołą Podstawową Nr 43 a starym boiskiem. Ustalono, że miejscem priorytetowym Rady 

do nasadzeń drzew jest działka przy stacji trafo od ul. Koncertowej, a jedno drzewo w ramach działań 

edukacyjnych powinno być posadzone na terenie Parku Czechów. 

 

Ad.5) Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk poddała pod głosowanie sprawozdanie z 

działalności Zarządu Rady Czechów Północny za okres od 01.01.2010 do 31.12.2020 roku. W wyniku 

głosowania sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. Uchwała Nr 27/XIX/2021 Rady Dzielnicy Czechów 



Północny z dnia 27.04.2021 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu dzielnicy 

Czechów Północny za okres od 01.01.2020 do 31.12.2020 w zał. nr 2. 

 

Ad.6) Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk przeczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Dzielnicy Czechów Północny o udzielenie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy Czechów 

Północny. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 28/XIX/2021 z dnia 

27.04.2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Dzielnicy Czechów Północny za rok 

2020. Uchwałę przyjęto jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Uchwała w zał. nr 3. 

 

Ad.7) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że: 

- na następnym posiedzeniu podejmiemy uchwałę dotycząca zaopiniowania nowej organizacji ruchu 

w osiedlu Choiny. Jeżeli pani prezes SBM Choiny nie przekaże propozycji usprawnienia istniejącej 

organizacji ruchu Rada zaopiniuje propozycje Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym i 

Mobilnością bez uzasadnienia. 

- 29.03.2021r. została przekazana dokumentacja Rady z poprzednich kadencji do archiwizacji, 

- zgłosił się jeden z mieszkańców ul. Dereckiego, który wyraził chęć uczestnictwa we wrześniowym 

posiedzeniu Rady, podczas którego będą prezentowane radnym miejskim, propozycje do budżetu 

miasta, 

- do MAZ przesłano informację o miejscach na terenie dzielnicy gdzie nie sprzątnięto liści 

- zgodnie z sugestią pani Zofii Pituchy, na jednym z przyszłych posiedzeń możemy zorganizować 

spotkanie z dzielnicowymi Policji z V Komisariatu. 

 

Ad.8) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pan Bartosz Niewiadomski poinformował, że trwa nabór wniosków do budżetu obywatelskiego i 

poprosił o poparcie dla projektu budowy naturalnego placu zabaw. Pan Arkadiusz Ligęza poprosił o 

skierowanie wniosku do Urzędu Miasta dotyczącego umieszczenia (uzupełnienia) na stronie 

internetowej naszej Rady Dzielnicy, uchwały w sprawie wysokości diet dla członków rad dzielnic. 

Zawnioskował również o podjęcie działań w celu przybliżenia członkom naszej Rady Dzielnicy  

mechanizmów działania i funkcjonowania budżetu obywatelskiego oraz inicjatywy lokalnej. 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan powiedział, że zaprosi na jedno z przyszłych posiedzeń Rady, 

przedstawiciela Biura Partycypacji Społecznej UM aby omówił sprawy inicjatywy lokalnej i budżetu 

obywatelskiego. Pan Jakub Paruch stwierdził że zaproszenie przedstawiciela Biura Partycypacji 

Społecznej bezpośrednio nadzorującego sprawy budżetu obywatelskiego i inicjatywy  lokalnej do 

omówienia tych spraw będzie najlepszym rozwiązaniem. 

 

Ad. 7) Posiedzenie zakończono o godz. 18.58. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka (-) 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 27 maja 2021 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Irena Szostak – Kowalczyk (-) 

Załączniki: 

1. Lista obecności.  

2. Uchwała Nr 27/XIX/2021 

3. Uchwała Nr 28/XIX/2021 

 


